

Title (en)

Device for suspending a working platform.

Title (de)

Vorrichtung zum Einhängen einer Arbeitsbühne.

Title (fr)

Dispositif pour l'accrochage d'une plate-forme de travail.

Publication

EP 0512427 A1 19921111 (DE)

Application

EP 92107429 A 19920430

Priority

DE 4114338 A 19910502

Abstract (en)

An arrangement for suspending a working platform (1) in a holder (3) fastened to a wall (4) of a structure is designed in such a way that the working platform (1) can be suspended in the holder (3) only from above in a position swivelled upwards by about 45 DEG . By swivelling the working platform (1) into its horizontal working position, the connection between the working platform (1) and the holder (3) is locked. As a result, the working platform (1) is secured at the same time as it is suspended. <IMAGE>

Abstract (de)

Eine Anordnung zum Einhängen einer Arbeitsbühne (1) in einen an einer Wand (4) eines Bauwerks befestigten Halter (3) ist so gestaltet, daß die Arbeitsbühne (1) nur in um ca. 45° nach oben geschwenkter Stellung von oben in den Halter (3) eingehängt werden kann. Durch Schwenken der Arbeitsbühne (1) in ihre horizontale Arbeitsstellung wird die Verbindung zwischen der Arbeitsbühne (1) und dem Halter (3) verriegelt. Dadurch wird die Arbeitsbühne (1) gleichzeitig mit dem Einhängen gesichert. <IMAGE>

IPC 1-7

E04G 5/04

IPC 8 full level

E04G 5/04 (2006.01)

CPC (source: EP)

E04G 5/04 (2013.01); **E04G 5/046** (2013.01); **E04G 5/06** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] DE 3639129 A1 19880526 - NOE SCHALTECHNIK KG [DE]
- [A] FR 2428734 A1 19800111 - GENRIES PIERRE [FR]
- [A] GB 718402 A 19541110 - PETER LIND AND COMPANY LTD, et al
- [A] FR 2426206 A1 19791214 - COUSIN FRERES SA [FR]

Cited by

CN103132362A

Designated contracting state (EPC)

AT DE ES GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0512427 A1 19921111; DE 4114338 A1 19921112; DE 4114338 C2 19930513

DOCDB simple family (application)

EP 92107429 A 19920430; DE 4114338 A 19910502